

业务范围 Business Scope



经批准办理配合国家对外贸易和“走出去”领域的短期、中期和长期贷款，含出口信贷、进口信贷、对外承包工程贷款、境外投资贷款、中国政府援外优惠贷款和优惠出口买方信贷等；

办理国务院指定的特种贷款；
Special loans designated by the State Council;

办理外国政府和国际金融机构转贷款（转赠款）业务中的三类项目及人民币配套贷款；
On-lending loans (donations) from foreign governments and international financial institutions whose risks are undertaken by the Bank as well as related Renminbi matching loans;

吸收授信客户项下存款；
Deposit taking from credit customers;

发行金融债券；
Issuance of financial bonds;

办理国内外结算和结售汇业务；
Domestic and international settlement service and foreign exchange sale and purchase;

办理保函、信用证、福费廷等其他方式的贸易融资业务；
Other forms of trade finance, including letter of guarantee, letter of credit and forfaiting;

办理与对外贸易相关的委托贷款业务；
Entrusted loans related to foreign trade;

办理与对外贸易相关的担保业务；
Guarantees related to foreign trade;

办理经批准的外汇业务；
Approved foreign exchange business;

买卖、代理买卖和承销债券；
Bond trading (or on a commission basis) and underwriting;

从事同业拆借、存放业务；
Inter-bank borrowing and lending and balances with banks;



Short-term, mid-term and long-term loans approved for foreign trade and the “Going Global” endeavors, including export credit, import credit, loans for offshore contracts and overseas investment, Chinese government concessional loans and preferential export buyer’s credit;



进出口银行真诚希望与海内外金融、经贸界朋友建立广泛联系，扩大业务合作。

We look forward to establishing extensive contact and expanding cooperation with friends in the financial, economic and trade sectors both at home and abroad.